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Protokół nr XXXIII/2021 z XXXIII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 28 października 2021 r. o godz. 18.30 
w centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad) i stwierdził kworum 
(obecnych 10 radnych, nieobecni radni: M. Eckhoff, A. Olejniczak-Siara, M. Janus, D. Smolny,  
S. Lasota - lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz pracownicy UM, 
obsługa prawna, kierownicy jednostek organizacyjnych miasta i mieszkańcy. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom Szkoły 

Podstawowej im. Bohaterów Warszawy w Podkowie Leśnej. 
IV. Przyjęcie protokołów z XXXI i XXXII sesji Rady Miasta. 
V. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VII. Informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych osób zobligowanych 

przepisami do ich złożenia w 2021 roku. 
VIII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040; 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok; 
3. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
4. rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich 

w Podkowie Leśnej (skarga właścicieli Galerii Letniej Leonardo da Vinci w Owczarni); 
5. rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich 

w Podkowie Leśnej (skarga Fundacji Miasto Demokratyczne). 
IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
X. Sprawy różne.  
XI. Wolne wnioski. 
XII. Zamknięcie sesji. 

 
III. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom Szkoły Podstawowej 

im. Bohaterów Warszawy w Podkowie Leśnej 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że bohaterkami dzisiejszej uroczystości są dwie 
nauczycielki ze szkoły samorządowej, które zajmują stanowiska nauczycielek współorganizujących 
kształcenie specjalne. Obie panie posiadają kwalifikacje z zakresu pedagogiki specjalnej w celu 
współorganizowania kształcenia uczniów niepełnosprawnych. 
Dyrektor Szkoły A. Hein opowiedziała o zadaniach nauczycieli wspomagających. Podkreśliła, że 
pełnią oni niezwykle ważną rolę w szkole, gdyż pomagają uczniom ze szczególnymi potrzebami 
edukacyjnymi. Bardzo pochwaliła przy tym obie panie nauczycielki za ich pracę i zaangażowanie.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński przyłączył się do gratulacji i wręczył nauczycielkom akty nadania stopnia 
awansu zawodowego na nauczycieli mianowanych.  
 
IV. Przyjęcie protokołów z XXXI i XXXII sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag ani przed sesją, ani na sesji. 
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Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne projekt protokołu z XXXI sesji RM. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Bożena Majewska 
NIEOBECNI (5) 
Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXXI/2021 z XXXI sesji RM przeprowadzonej 16 września 2021 r. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt protokołu z XXXII sesji RM. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXXII/2021 z XXXII sesji RM przeprowadzonej 16 października 2021 r. 
 
V. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXXI sesją RM  
w dniu 16 września 2021 r. a XXXIII sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2  
do protokołu z sesji. 
 
VI. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że  

- zmarł Pan G. Smoliński - radny Miasta Podkowa Leśna VI i VII kadencji, Przewodniczący Rady 
Miasta w latach 2015 – 2017, 

- komisje RM przekazały Burmistrzowi wnioski do budżetu miasta na 2022 rok, 

- 16 października br. odbyła się XXXII sesja RM poświęcona wręczeniu aktu nadania  
Panu G. Dąbrowskiemu tytułu Honorowego Obywatela Miasta-Ogrodu Podkowa Leśna. 

Do RM wpłynęły: 

- skarga Prokuratora Prokuratury Okręgowej w Warszawie na uchwałę Nr 158/XXVII/2016 z dnia  
13 lipca 2016 r. w sprawie ustanowienia stypendium Burmistrza Miasta Podkowa Leśna za wybitne 
osiągnięcia edukacyjne, sportowe lub artystyczne dla uczniów i studentów zamieszkałych na terenie 
Miasta Podkowa Leśna oraz określenia warunków, formy i trybu jego przyznawania – projekt uchwały 
będzie najprawdopodobniej przedmiotem następnej sesji RM, 

- wniosek o poparcie petycji dotyczącej wstrzymania wycinki w Lesie Młochowskim – został 
przekazany KSWiP. 

VII. Informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych osób zobligowanych przepisami 
do ich złożenia w 2021 roku 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przedstawił informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 
osób zobligowanych przepisami do ich złożenia Przewodniczącemu RM w 2021 roku (załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych osób 
zobligowanych przepisami do ich złożenia Burmistrzowi w 2021 roku (załącznik Nr 4 do protokołu  
z sesji).  



3 
 

Przewodniczący RM dodał, że Wojewoda Mazowiecki nie przekazał jeszcze analizy oświadczeń 
złożonych przez Przewodniczącego RM i Burmistrza. 
 
VIII. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał finansowych  
i poprosił Przewodniczącą KGiR o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że wszystkie trzy projekty uchwał (zmiany w WPF, 
zmiany w budżecie miasta, stawki podatku od nieruchomości - pkt VIII ppkt 1, 2 i 3 porządku obrad) 
zostały zaopiniowane przez KGiR pozytywnie jednogłośnie (po 4 głosy za). 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował o wniesieniu autopoprawki do projektu uchwały ws. zmian 
w WPF polegającej na rozpisaniu w WPF „Projektu stałej organizacji ruchu na terenie miasta 
Podkowa Leśna” jako zadanie dwuletnie na okres 2021-2022 (Miasto nie wyrobi się z realizacją 
całego projektu w bieżącym roku). Kwota limitu w 2022 r. to 28.000 zł. 
Odpowiadając na pytanie radnego W. Żółtowskiego Skarbnik Miasta A. Czarnecka wyjaśniła, że cała 
płatność projektu zostaje przeniesiona na 2022 rok. Rok 2021 to rozpoczęcie projektu, a jego 
zakończenie i rozliczenie to rok 2022. 
 
Innych pytań odnośnie omawianych trzech projektów uchwał finansowych radni nie zgłosili. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF z 
autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 258/XXXIII/2021. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 259/XXXIII/2021. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
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NIEOBECNI (5) 
Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 260/XXXIII/2021. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Kultury  
i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej (skarga właścicieli Galerii Letniej Leonardo da 
Vinci w Owczarni) 

 
Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska skrótowo przedstawiła stanowisko KSWiP stanowiące 
uzasadnienie do projektu uchwały – skarga bezzasadna. Głosowanie Komisji było jednogłośne. 
Radni nie zgłosili pytań.  
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 261/XXXIII/2021. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Kultury  
i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej (skarga Fundacji Miasto Demokratyczne) 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że przed dwoma dniami wpłynęło pismo podmiotu 
skarżącego. Pismo zostało przekazane radnym.  
Przewodniczący RM poprosił, aby Przewodnicząca KSWiP przedstawiła wyniki pracy KSWiP  
i ewentualnie ustosunkowała się do ww. pisma, jeśli jest taka potrzeba. 
Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska przedstawiła stanowisko KSWiP będące uzasadnieniem do 
projektu uchwały – skarga bezzasadna. Głosowanie Komisji było jednogłośne. Przewodnicząca 
KSWiP nawiązała do pisma podmiotu skarżącego, zawierającego uwagi do stanowiska KSWiP. 
Podkreśliła, że zgodnie z art. 7 Kodeksu postępowania administracyjnego Komisja rzetelnie  
i obiektywnie starała się rozpatrzeć wszystkie argumenty jednej i drugiej strony. Zarzucanie Komisji,  
że nie jest bezstronna, jest daleko idącą niesprawiedliwością. KSWiP pochyliła się nad skargą,  
były posiedzenia, przedstawiciel Fundacji mógł zabierać głos. Jednak ze strony podmiotu skarżącego 
nie  było chęci porozumienia, a ze strony CKiIO była współpraca i dobra wola, aby polubownie 
zakończyć sprawę. 
Koordynator programu, którego dotyczyła skarga, stwierdził, że nie ma nic do dodania do sprawy. 
Radna E. Barucka powiedziała, że nie chce się merytorycznie odnosić do problemu, bo został on 
przedyskutowany na posiedzeniach KSWiP. Chciała jedynie przekazać, że jest jej przykro, że radni 
znaleźli się w sytuacji, w której muszą bronić człowieka, który w ciągu roku, dał się poznać jako 
bardzo dobry dyrektor jednostki. Stanowisko objął w czasach Covidu i w nowych, trudnych warunkach 
starał się kontynuować działalność placówki i wyszło mu to bardzo dobrze.  
Radna K. Likhtarovich – członek KSWiP – dodała, że wyjaśnienia zarówno Dyrektora CKiIO,  
jak i pracowników CKiIO podczas Komisji były bardzo rzeczowe, jednoznaczne i niepozostawiające 
wątpliwości co do faktycznego przebiegu sprawy. Dlatego Komisja z całym przekonaniem podjęła 
decyzję o bezzasadności skargi. 
Przedstawiciel podmiotu skarżącego powiedział, że ma zastrzeżenia do uchwały.  W opinii Fundacji 
sposób procedowania skargi jest karykaturą procedury administracyjnej. W uzasadnieniu stanowiska 
nie powołano się na żadne konkretne dowody. KSWiP nie przeprowadziła postępowania 
dowodowego, nie przedstawiła także uzasadnienia faktycznego i prawnego odrzucenia skargi. Nie 
pouczono skarżących o przysługujących im prawach. Skarżącym nie pokazano pisma Dyrektora 
CKiIO, Fundacja nie mogła się więc do niego ustosunkować. Skarżący stwierdził, że mamy do 
czynienia nie tylko z manipulacją, pomijaniem faktów i brakiem woli wyjaśnienia sprawy, ale także z 
nieprawdą, do której ucieka się w uzasadnieniu Przewodnicząca KSWiP, gdyż wg niego w pismach 
Fundacji nie było żadnych merytorycznych błędów. Fundacja będzie wnioskować do organu nadzoru 
administracyjnego o unieważnienie uchwały podjętej z istotnym naruszeniem prawa. 
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Nikt więcej nie wystąpił z chęcią zabrania głosu. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (5) 
Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 262/XXXIII/2021. 
 

IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że radny W. Żółtowski złożył zapytanie dot. lądowiska 
dla helikopterów Lotniczego Pogotowia Ratunkowego.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński przypomniał, że udzielona została obszerna odpowiedź (zapytanie  
i odpowiedź zamieszczone są w BIP Miasta). Dopytany przez radnego Burmistrz dodał, że także na 
przedpolu Galerii Podkowa jest za mało miejsca na lądowisko. Helikopter mógłby lądować na dachu 
budynku za drogą 719, ale nie budynku Galerii, lecz budynku, który od razu byłby budowany z takim 
przeznaczeniem. 
 
X. Sprawy różne 
 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska odczytała składany przez nią do Burmistrza Miasta wniosek  
o zarezerwowanie środków finansowych na umieszczenie na witaczach stojących przy wjeździe  
do Podkowy Leśnej informacji o partnerstwie z włoską gminą Piedimonte San Germano. Tablica  
z analogiczną informacją jest umieszczona we włoskiej gminie. Warto odświeżyć współpracę  
z Piedimonte.  
 
Radna M. Łaskarzewska poinformowała, że 26 października br. w UM odbyło się spotkanie 
poświęcone potrzebom i problemom uchodźców. W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele RM, UM  
i szkoły samorządowej oraz Dyrektor Urzędu ds. Cudzoziemców i Kierownik Ośrodka Recepcyjnego 
dla Cudzoziemców na Dębaku. Spotkania takie mają być organizowane cyklicznie.  
 
XI.  Wolne wnioski 
 
Brak zgłoszeń. 
 
XII.  Zamknięcie sesji 
 
O godz. 19.42 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął 
XXXIII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



6 
 

 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta i stanowi integralną część protokołu z sesji. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie na początku sesji. 
 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 

 
 
Załączniki: 
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2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Analiza oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Miasta w 2021 r. 
4. Analiza oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi w 2021 r. 

 
 
 


